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PROTOKÓŁ 

z VI w kadencji 2024-2029 sesji Rady Miejskiej w Suchedniowie                                      

w dniu 26 września 2024 r. 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA POSIEDZENIU RADY 

lp nazwisko imie status podpis 

1 Dulemba Anna obecna   

2 Frątczak Lidia obecna   

3 Gałczyński Marek nieobecny   

4 Garbala Ewa obecna   

5 Kornecka Marta obecna   

6 Kowalik Izabela obecna   

7 Krogulec Waldemar obecny   

8 Lech Szymon obecny   

9 Maluszczak Tomasz obecny   

10 Miernik Dorota obecna   

11 Pająk Arkadiusz obecny   

12 Pałac Marcin obecny   

13 Salwa Anna obecna   

14 Uba Jacek obecny   

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka obecna   

 

obecni 14 

wszyscy 15 

procent 93,33 % 

Kworum zostało osiągnięte 
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PRZEBIEG OBRAD 

1. Otwarcie posiedzenia 

Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy w Suchedniowie 

 

Czas trwania obrad - godz.14:00 - 16:35 

 

Witając zebranych posiedzenie otworzyła i przewodniczyła mu Pani Lidia Frątczak - 

Przewodnicząca Rady Miejskiej. 

 

 

Urząd Miasta i Gminy reprezentowali : 
p. Dariusz Miernik - Burmistrz MiG 

p. Dorota Dyka – Skarbnik Gminy 

p. Beata Kaszuba – Inspektor ds.edukacji 

 

Zaproszeni goście : 
p. Jerzy Żmijewski – Przewodniczący Rady Powiatu Skarżyskiego 

p. Cezary Błach – członek Zarządu Rady Powiatu Skarżyskiego 

p. Zbigniew Miernik – radny Rady Powiatu Skarżyskiego 

p. Jolanta Łutczyk – Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

 

Przewodniczący Zarządu Osiedli i Sołtysi. 

 

Kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy. 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Stwierdzono obecność 14 radnych. 

3. Powołanie sekretarza obrad. 

Na sekretarza obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej powołała radną Izabelę Kowalik. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

4.a. odczytanie projektu porządku obrad, 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Lidia Frątczak odczytała projekt porządku obrad sesji.  

4.b. głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

Do projektu porządku obrad nie wniesiono uwag i propozycji zmian. Porządek obrad został przyjęty 

przez Radę Miejską.  

głosowanie głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 
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data 26 września 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Gałczyński Marek nieobecny 

4 Garbala Ewa ZA 

5 Kornecka Marta ZA 

6 Kowalik Izabela ZA 

7 Krogulec Waldemar ZA 

8 Lech Szymon ZA 

9 Maluszczak Tomasz ZA 

10 Miernik Dorota ZA 

11 Pająk Arkadiusz ZA 

12 Pałac Marcin ZA 

13 Salwa Anna ZA 

14 Uba Jacek ZA 

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

 

5. Przyjęcie protokołów z IV i V sesji Rady Miejskiej. 
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głosowanie Przyjęcie protokołów z IV i V sesji Rady Miejskiej. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 26 września 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 92.86 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 7.14 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Gałczyński Marek nieobecny 

4 Garbala Ewa ZA 

5 Kornecka Marta ZA 

6 Kowalik Izabela ZA 

7 Krogulec Waldemar ZA 

8 Lech Szymon ZA 

9 Maluszczak Tomasz ZA 

10 Miernik Dorota WSTRZYMAŁA SIĘ 

11 Pająk Arkadiusz ZA 

12 Pałac Marcin ZA 
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13 Salwa Anna ZA 

14 Uba Jacek ZA 

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

 

6. Wystąpienia zaproszonych gości. 

Mieszkaniec ul. Choroszewskiego : 

mamy tutaj 7 osobową reprezentację z ulicy Choroszowskiego. Mieliśmy stuprocentowe 

zapewnienia jeszcze kilka miesięcy temu, że nasza ulica Choroszewskiego przejdzie przebudowę                  

i doczekamy się wreszcie ulicy godnej XXI wieku, ale wygląda na to, że pojawiły się jakieś 

komplikacje i Pan Burmistrz mówi, że prawdopodobnie umowa wygaśnie z wykonawcą bo są 

jakieś rozbieżności finansowe i że nie będzie to zrealizowane. Boimy się, że jeżeli ta inwestycja nie 

będzie zrealizowana przepadnie również celowa dotacja na nią przyznana z Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg, która jest dosyć pokaźna w tej inwestycji bo to jest 70% po prostu kosztów. Jako 

mieszkańcy zwróciliśmy się do firmy realizujacej inwestycję o wytłumaczenie właśnie na czym 

polega problem. Firma nam powiedziała, że podnieśli koszty o 150 tysięcy zł bo tam wchodzi 

sprawa odwodnienia i tak dalej. W każdym razie przedstawiciele firmu sa tutaj obecni i wyjaśnią                  

w czym jest kwestia. Byliśmy miesiąc temu na rozmowie u Burmistrza, który poinformował,                     

że firma żąda 500 tysięcy zł a nie 150 tysięcy zł.  Przedwczoraj zadzwoniłem jeszcze do Pani 

Kierowniczki Agnieszki Jaszczur, która powiedziała, że chodzi o kwotę 700 tysięcy zł i dlatego                    

nie można realizować tej inwestycji. 

 

Pan Grzegorz Olszewski – przedstawiciel firmy Ebi Investment : 

zostaliśmy jako firma wykonawcza inwestycji  zaproszeni przez mieszkańców żeby zabrać 

głos w sprawie tej inwestycji, tej ulicy. 24 marca 2023 roku ogłoszono przetarg. 11 maja 2023 roku 

był termin otwarcia ofert. Nasza firma została wybrana jako najkorzystniejsza oferta. 13 czerwca 

2023 r. podpisaliśmy umowę z Gminą Suchedniów. 26 lipca 2023 r. została opracowana mapa                       

do celów projektowych. Z racji tego, że jest to inwestycja w formie zaprojektuj i wybuduj to po 

prostu my odpowiadamy za całość tej inwestycji. Za projekt, za pozwolenie na budowę i za 

realizację potem inwestycji. Firma wyceniając roboty bazowała na tak zwanym programie 

funkcjonalno-użytkowym, który został jako załącznik dołączony do przetargu. Jest to po prostu taki 

plan czego sobie zamawiający życzy, co mamy zaprojektować, czego mamy nie projektować.                  

26 lipca 2023 r.  opracowana została mapa do celów projektowych i przystąpiliśmy łącznie                          

z projektantem do projektowania ulicy. 19 grudnia w 2023 r. w siedzibie zamawiającego odbyło się 

spotkanie z projektantem, który przedstawił koncepcję projektu ulicy i po uzasadnieniu projektanta 

koncepcja została przyjęta. 30 stycznia 2024 r. w trakcie trwania rozbudowy drogi wojewódzkiej              

nr 751 musieliśmy dokonać ponownej aktualizacji mapy do celów projektowych, ponieważ jak 

nałożyliśmy dwie te mapy to one się zasadniczo różniły. Z porównania map wyniknęło, że kabel 

energetyczny średniego napięcia jest niezgodny z projektem naniesionym na mapie i powstał już 
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podstawowy problem gdzie bardzo nam to wstrzymało wszelkie prace. 26 marca 2024 r. na radzie 

roboczej konkluzja była taka żeby Gmina Suchedniów wyjaśniła zaistniałą rozbieżność tego kabla. 

8 kwietnia 2024 roku otrzymaliśmy warunki techniczne włączenia do kanalizacji deszczowej                    

w drodze wojewódzkiej. W programie funkcjonalnym pfw nasza firma wyceniając roboty miała 

wyraźnie napisane, mamy odwodnić drogę rowem otwartym i włączyć ją do rowu biegnącego                     

w drodze wojewódzkiej. Jakie było nasze zdziwienie, że podczas remontu zniknął rów w drodze 

wojewódzkiej prawda i okazało się, że tego rowu który myśmy zaprojektowali i wystąpiliśmy                         

o uzgodnienia, nie dostaliśmy tylko uzgodnień no bo nie ma gdzie odwodnić, nie ma gdzie włączyć. 

Więc musieliśmy przeprojektować tą ulicę, czyli zaprojektować porządną kanalizację podziemną 

która wiąże się z głębokimi robotami ziemnymi.  A co on jest najgorsze dla nas i najważniejsze                   

w tym wszystkim, musimy wykonać przycisk pod wybudowaną drogą wojewódzką i włączyć się                   

do kanału tej kanalizacji. To jest jedyna możliwość odwodnienia tej drogi co wiąże się                                         

z niesamowitymi kosztami.To jest pierwsza sprawa a druga sprawa wiąże się z niesamowitym 

ryzykiem dla firmy ponieważ nie wyobrażam sobie żeby zapadła się ta droga świeża wojewódzka. 

Co jest jeszcze tutaj najgorsze, nie zrobimy tego my jako firma, bo co innego wykopać koparkom 

rów i obłożyć go proszę państwa prefabrykatami betonowymi, zrobić przepusty na powiedzmy 

wjazdach do posesji, a co innego zrobić tą kanalizację głęboką i ten przycisk. Do tego przycisku 

niestety musimy wynająć firmę specjalistyczną posiadającą bardzo drogi (to są dziesiątki milionów 

złotych) sprzęt, który po prostu za wykonanie tego weźmie odpowiedzialnoś. Myśmy taką firmę 

znaleźli, która chce się tego podjąć. W międzyczasie 10 kwietnia br. otrzymaliśmy opinię 

Regionalnej Dyrekcji Lasów Państwowych. 17 kwietnia br. uzyskaliśmy opinie Zarządu 

Województwa Świętokrzyskiego. 17 kwietnia br. opinie Burmistrza Miasta i Gminy Suchedniów. 

25 kwietnia br. uchwałę Zarządu Powiatu Skarżyskiego. 25 kwietnia br. opinie Wód Polskich.                  

26 kwietnia tego roku otrzymaliśmy opinię Okręgowego Urzędu Górniczego. 7 maja br. opinie 

Świętokrzyskiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków. 10 maja br. dopiero Urząd Miasta                     

i Gminy wystąpił z pismem do PGE Oddział w Skarżysku-Kamiennej informując o problemach 

technicznych z uzyskaniem decyzji ZRID. 28 maja br. na kolejnej radzie koordynacyjnej, zgodnie 

ze spisanym protokołem uzgodniono z PGE sposób przebudowy tego kabla średniego napięcia.                     

5 czerwca br. złożyliśmy pismo celem uzgodnienia przebudowy kabla energetycznego a 13 czerwca 

br. otrzymaliśmy uzgodnienia z PGE. 27 czerwca br. został złożony wniosek do Starosty 

Skarżyskiego o wydanie decyzji ZRID ale tu na skutek protestu właściciela działki Starosta zwrócił 

ten wniosek. 5 lipca br. udało się złożyć ponownie wniosek o ZRID uwzględniający ten protest 

mieszkańca. 30 lipca br. zostało wszczęte postępowanie i 16 września br. Gmina i my otrzymaliśmy 

ZRID czyli pozwolenie na inwestycję.  

 Proszę państwa uważamy, że jesteśmy tutaj jako firma pokrzywdzoną stroną ponieważ zmieniły się 

zasady gry podczas już trwania umowy. Ja rozumiem, że gmina z pewnych robót też rzeczywiście 

zrezygnowała, z oświetlenia ulicznego, z instalacji internetowej czyli teletechnicznejnale proszę 

Państwa, nie można wziąć robót pewnych jeden do jednego, to się nie bilansuje. Pierwsze nasze 

wyliczenia o zgrozo były rzeczywiście na około 500 tysięcy zł, że Gmina musi tyle dołożyć. Z racji 

tego, ze włożyliśmy ogrom pracy w to wszystko, doprowadziliśmy już to pozwolenie do końca po  

ponad roku działań to chcemy tą inwestycję naprawdę wykonać. Zrobiliśmy w firmie wyliczenia                  
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i jesteśmy w stanie zgodzić się na 150 tysięcy zł brutto dopłaty i ewentualnie bo w pfu również był 

taki zapis, że masy mamy położyć tam osiem sześć plus pięć warstwy ale można położyć masę 

zamiast KR 1.2, KR 3 ale odchudzić oczywiście bez straty dla inwestycji tą nawierzchnie cztery 

plus cztery zrobić. Wtedy my również oszczędzamy jakieś pieniądze, które po prostu włożymy 

w ten przycisk i żeby tą inwestycję zrobić. Przyjechał tutaj drugi przedstawiciel firmy Michał 

Nowak do Pana Burmistrza, przedstawiliśmy tą sprawę generalnie i czekamy. Jesteśmy gotowi na 

to aby te środki (150 tysięcy zł brutto) przeniesiono na rok przyszły i zgodzić się aby te pieniądze 

zapłacono nam w przyszłym roku. Burmistrz generalnie, że tak powiem trzyma nas troszeczkę                  

za gardło. Dlaczego, ponieważ umowa podpisana z Urzędem Miasta i Gminy czyli z inwestorem 

opiewała na dwie części. Pierwsza część to była część projektowa, którą powinniśmy oddać a druga 

część, czyli cała umowa na wykonanie inwestycji. Z racji tego, że były te kłopoty, spóźniliśmy 

termin wykonania tej pierwszej inwestycji i na tą chwilę o zgrozo Pan Burmistrz teoretycznie może  

nam naliczyć kary umowne i żebyśmy my tą inwestycję zrobili. My oczywiście pójdziemy do sądu 

bo tak jak Państwu tutaj to przedstawiam nie są to nasze zaniechania. Nasza konkluzja, chcemy 

siąść w jakikolwiek sposób się porozumieć, może z czegoś zrezygnować, tylko że do tanga trzeba 

dwojga. Powiem szczerze, mamy w tym momencie możliwość we wtorek wejść na tą inwestycję                      

i dwunastego doprowadzić to do szczęśliwego końca. Chcemy się z Panem Burmistrzem spotkać 

żeby sprawę dogadać. Za chwilę w listopadzie może nie wiem walnąć mróz, śnieg nie położymy tej 

masy. My wiemy, że jest dotacja, my proszę Państwa mamy jak najlepsze intencje, my nie chcemy 

nikogo oszukać, nie jesteśmy firmą charytatywną i również musimy jako spółka też dbać o swoje 

interesy. Chcieliśmy Państwu radnym przedstawić po prostu jak wygląda sytuacja ze strony 

wykonawcy, gdzie to jest poparte dokumentami. Pierwsza sprawa to potrzebujemy generalnie 

partnera do rozmowy rozmowy, a druga sprawa czas proszę Państwa, który nas goni bo masy                    

nie położymy w jakiś tam temperaturach. Chodzi o to żebyście Państwo jak gdyby tą dotację 

obronili. Państwo żeby byli zadowoleni, żeby Pana Burmistrza tutaj chwalili i żeby to doprowadzić 

do szczęśliwego końca, bardzo serdecznie dziękuję. 

Pani Agata Materek - mieszkanka ulicy Choroszewskiego : 

jeżeli w tym momencie stracimy tą dotację będzie rozpisany nowy przetarg. Nikt w nowym roku 

nie zrobi nam za tą sumę tego, po prostu tak wzrosły ceny budowlanki, ja jako laik mam na tego 

świadomość. Naprawdę mamy dużo obawy, że dostaliśmy takie szczęście, które nam przepadnie                     

i nic z tego nie będzie. Nowa firma naprawdę gorąco w to wierzę, że nie zrobi tego za te pieniądze, 

dziękuję bardzo. 

Pani Dorota Dyka – Skarbnik Gminy : 

przebudowa ulicy Choroszewskiego zaplanowana została w budżecie miasta Suchedniowa                        

w okresie dwuletnim w roku 2023 i 2024. Ogólne nakłady zabezpieczone w budżecie to jest                       

1 milion 133 tysiące 350 zł. Przy czym limit poniesionych nakładów w 2024 roku, oczywiście 

zabezpieczone środki na całość w tym roku, dofinansowanie to jest kwota 694 tysięcy 818 zł                   

i to jest rządowy Fundusz Rozwoju Dróg Samorządowych o ile mnie nie zawodzi pamięć. 

Natomiast 391 tysięcy 988 zł to są zabezpieczone środki własne gminy na to zadanie plus 46 

tysięcy 494 zł,  które były zaplanowane w roku 2023 i przeszły do budżetu na 2024 rok. Państwo 
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musicie wiedzieć, że w momencie kiedy Gmina składa wniosek i podaje w tym wniosku 3 zadania 

do dofinansowania to nie jest jedna pula środków, to są trzy zadania do dofinansowania                               

i finansowane są każde oddzielnie. Dofinansowanie w ramach wniosku, w którym były wymienione 

trzy drogi opiewało na łączną kwotę ale każde zadanie jest wymienione z osobna, są zabezpieczane 

środki w pełnej wysokości tak jak była zawarta umowa. 

Pan Dariusz Miernik – Burmistrz Miasta i Gminy: 

Szanowni Państwo, Ja najpierw w pierwszej słowach to uzupełnie może tą wypowiedź Pani 

Skarbnik, to są dotacje celowe. Jak Państwo zauważyliście wypowiadając się na temat 

ulicy Choroszewskiego ulica ta jest zadaniem dwuletnim realizowanym w cyklu Zaprojektuj                      

i Wybuduj. Natomiast ulica Nowa i Suchyni to jest zadanie jednoroczne i to są całkiem inne środki     

i całkiem inny rozdział tych pieniędzy o jakie możemy aplikować do Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg Samorządowych. Ja bardzo dziękuję Panu Janowi za fajne wprowadzenie w temat 

bo faktycznie od roku 1999 jakaś zabudowa na ulicy Choroszowskiego zaczęła powstawać. 

Rzeczywiście w większości osiedli czy sołectw na terenie miasta i gminy Suchedniów 

infrastruktura komunalna realizowana jest poprzez społeczne komitety, czy z udziałem społecznych 

komitetów budowy i nie tylko na ulicy Choroszewskiego. Na innych terenach miasta budowa 

kanalizacji sanitarnej, czy wodociągu, czy telefonizacji Gminy Suchedniów odbywało się poprzez 

społeczne komitety i wkład zarówno rzeczowy jak i finansowy ze strony mieszkańców miasta                     

i gminy. Jeżeli chodzi o gazociąg, o którym Pan wspominał rzeczywiście były lata gdzie Gmina 

angażowała się finansowo w realizację takiego zamierzenia inwestycyjnego. Od powstania ustawy  

prawo energetyczne te obowiązki przeszły już na podmioty zarządzające sieciami gazowymi czy 

energetycznymi i tutaj realizacją tych zadań bezpośrednio zajmowały się fizycznie zakłady 

gazownicze, czy zakłady energetyczne, gmina tylko tutaj współpracując z mieszkańcami pomagała 

przy składaniu wniosków, czy monitowaniu takich inwestycji. To, że niektóre ulice tam                            

na przykład, przy której Ja mieszkam są wybudowane z kostki brukowej to też jest udział 

mieszkańców. Tak jak Państwo staracie się żeby wasza ulica był była wygodna do użytkowania tak 

samo mieszkańcy innych ulic się przygotowywali. Wspominał Pan o kontroli z Powiatu, nie odbyła 

się tam żadna kontrola z Powiatu. Zgłosiliście Państwo jako mieszkańcy skargę do Powiatowego 

Inspektora Nadzoru Budowlanego w Skarżysku Kamiennej i jeśli sobie Państwo przypomnicie 

ten protokół to nie ma tam żadnego słowa, że droga jest złym stanie technicznym, czy jest 

nieprzejezdna, czy należyją w jakiś tam sposób przebudowywać. Zarówno poprzedni 

Burmistrzowie jak i Ja od początku staraliśmy się żeby ta inwestycja była realizowana. 

Przekonywaliśmy tutaj poprzednią Radę żeby takie zadanie inwestycyjne znalazło się w budżecie. 

Nie można mieć żadnych uwag ani zarzutów do poprzednich czy obecnych. Dziękuję bardzo za to, 

że tyle głosów uzyskałem z ulicy Choroszowskiego w kampanii wyborczej, że tak bardzo 

pomogliście mi i udało mi się wygrać te wybory. Dziękuję bardzo za to poparcie. Na pewno 

jeśli obiecywałem, że coś chce zrealizować dla Was to na pewno będę się starał to zrealizować. 

Szanowni Państwo, tak jak zostało tutaj powiedziane na tej Sali w miesiącu marcu odbył się 

przetarg, Gmina ogłosiła przetarg na realizację zadania jakim jest budowa ulicy Choroszewskiego 

w systemie Zaprojektuj i Wybuduj. Firma która wygrała ten przetarg i podpisała z Gminą umowę 

na realizację tego zamierzenia była świadoma co i w jakim terminie ma wykonać. Załącznikiem                  
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do postępowania przetargowego był program funkcjonalno-użytkowy opisujący to co na tej drodze 

chcemy żeby było zaprojektowane i wybudowane. To, że wpisane zostało odwodnienie i daliśmy 

tam alternatywnie w formie rowu otwartego bądź kanalizacji burzowej tutaj można było to 

zrealizować. Druga sprawa,  firma która podjęła się zobowiązania była na terenie budowy przed 

przetargiem, zapoznała się z terenem, miała wiedzę techniczną i wiedzę prawną do przystąpienia         

do realizacji tego zadania, na to złożyła stosowne oświadczenia. W postępowaniu przetargowym 

wykazała się wiedzą i wskazała inwestycje podobne, które już realizowała, jeżeli chodzi o zakres 

rzeczowy oraz podobne o wielkość o kosztów tej inwestycji. Wybraliśmy firmę najlepszą jaka 

przystąpiła do tego przetargu, tak nam się wydawało, że to jest firma najlepsza najlepsza jaka mogła 

być. Szanowni Państwo, przedstawiciel wykonawcy przedstawia tutaj te wszystkie fazy 

uzgodnienia, to wynika już z procedury. Jeżeli przystępował do opracowania projektu i uzyskania 

wszystkich stosownych decyzji i uzgodnień bo takie pełnomocnictwo od gminy otrzymał to każdy 

inny, który podjąłby się tego zobowiązania również wszystkie decyzje musiałby uzyskać. Tutaj 

zarzut był, że dwa miesiące rozmawialiśmy o lokalizacji kabla zasilania energetycznego, który 

znajduje się w ulicy. Żeby było ciekawiej o czym tutaj też nikt nie wspominał, chyba trzech 

projektantów podchodziło nam do projektowania tej ulicy, a to nie jest jakiś tam skomplikowany                 

i długi odcinek i droga wyjątkowo skomplikowana. Nas też to martwiło właśnie, że tak                             

ci projektanci tam się zmieniają i ciągle nowi przychodzą z name rozmawiać. Sam proszę Państwa 

włączyłem się w fazę uzgodnień i rozmów z zakładem energetycznym żeby znaleźć jakieś 

rozwiązanie. Jeżeli okazuje się, że kabel energetyczny jest ułożony niezgodnie z projektem, który 

na to zadanie zakład energetyczny opracował a są pewne odstępstwa to należy albo go 

przebudować, co znów by nam wyhamowało proces inwestycyjny bo zakład energetyczny pewnie 

też nie przystąpiłby do przebudowy tego kabla w trybie natychmiastowym albo należy znaleźć 

jakieś rozwiązania, które zabezpieczą ten kabel ułożony w tej chwili zgodnie z koncepcją o jakiej 

tutaj mówiliśmy żeby nie znalazł się pod pasem jezdnym gdzie będzie nawierzchnia bitumiczna 

ułożona. Także tutaj też sam zaangażowałem się i sam pomagałem projektantowi żeby jakieś 

rozwiązania znaleźć. Myślę, że tutaj też przyczyniłem się do tego, że w takim terminie udało się 

wniosek o ZRID złożyć i w rezultacie ten ZRID uzyskać czyli zezwolenie na realizację inwestycji 

drogowej jaką wydaje Starosta Powiatu Skarżyskiego. Szanowni Państwo, faktycznie staraliśmy się 

pomóc wykonawcy bo nie pamiętam w tej chwili ale wydaje mi się, że projekt powinien być 

zakończony w miesiącu marcu tego roku. Aneksowaliśmy umowę żeby umożliwić wykonawcy 

właśnie z tych różnych względów uwzględnić te wszystkie problem jakie są na budowie. 

Chcieliśmy wydłużyć ten czas na opracowanie projektu z tego względu, że zadanie w całości 

fizycznie ma się zakończyć do miesiąca grudnia br. i że jeszcze jesteśmy w terminie i że zdążymy 

to zrobić. Dzisiaj martwię się trochę powiem szczerze bo wcześniej miałem spotkanie                                

z mieszkańcami, później miałem przedstawiciela wykonawcy. Dzisiaj jest przedstawiciel 

wykonawcy już inny niż który rozmawiał ze mną, są też mieszkańcy i martwię się czy wykonawca 

nie manipuluje po prostu tutaj nami i próbuje nas skłócić, żeby nie wiem aneksować kolejny raz, 

wymusić korzyści jakieś dla siebie.  

Szanowni Państwo, pismo jakie Gmina otrzymała od wykonawcy, gdzie cały czas jesteśmy                      

na etapie projektowania, my jeszcze nie otrzymaliśmy od wykonawcy pomimo tego, że daliśmy mu 
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pełnomocnictwo do reprezentowania nas to wykonawca do tej chwili nie przekazał nam 

dokumentacji projektowej, ani pozwolenia na budowę, czyli takiego zezwolenia na realizację 

inwestycji drogowej. Ja wiem że to zezwolenie jest wydane ale ja go faktycznie nie miałem w ręku 

jeszcze. Także mogę udawać, że nie wiem na jakim jesteśmy etapie cały czas. Dostałem pismo                  

od wykonawcy, że wzrosną koszty realizacji inwestycji o 500 tysięcy zł netto czyli te 600 tysięcy zł 

z groszami. W rozmowie nieoficjalnej jaką miałem z  przedstawicielem mówi mi o 150 tysiącach zł 

brutto, nie wiem jak ja mam to traktować. Czy ja mam traktować poważnie takie rozmowy, 

zarówno dzisiejszą rozmowę jaką przedstawia tutaj Pan przedstawiciel wykonawcy jak i tą sprzed 

kilku dni. Ja cały czas czekam proszę Państwa na poważną rozmowę ze strony wykonawcy                       

na przekazanie nam dokumentów zgodnie z zawartą umową, czyli dokumentacji projektowej                

i zezwolenia na realizację inwestycji drogowej. Jeżeli zobaczę, że to jest opracowane i wykonane 

zgodnie z przepisami, zgodnie z warunkami, zgodnie z naszym postępowaniem przetargowym                     

i jaką zawarliśmy z wykonawcą j to wtedy dopiero mogę zastanawiać się. Zresztą nie wiem czy 

wykonawca wejdzie na budowę przy takim podejściu do tematu. Jeżeli te dokumenty i te warunki 

zostaną spełnione ja wtedy dopiero mogę rozmawiać. Druga sprawa, propozycja pocienienia 

nawierzchni. Szanowni Państwo, przecież to ta sama firma wykonywała projekt. Jak ja teraz mogę 

się zgodzić i powiedzieć, no błędnie wykonaliście bo wykonaliście za grube warstwy, przecież sami 

to zaproponowali nam. Jak ja mogę teraz to zmienić, podejdźmy rozsądnie do tego tematu. Dziwna 

sprawa, że spotykamy się w takim miejscu jak sesja rady miejskiej żeby rozmawiać o inwestycji, 

którą zaczęliśmy ale jeszcze końca nie widać chociaż termin jest naprawdę krótki. Nawet z tego 

powodu, że warunki pogodowe są jakie są Ja czuję się teraz trochę tak postawiony pod murem. 

Jakby ktoś chciał na mnie coś wymusić, Ja nie mogę się na to zgodzić, niestety. Dziękuję bardzo. 

Mieszkaniec ulicy Choroszewskiego :  

jako mieszkańcy chcięliśmy się wspólnie spotkać i prawda żeby wyszła na jaw. Żebyście sobie 

przekazali jaka tu jest rozbieżność. Jeżeli chodzi o tą kwotę dopłaty powiedział Pan,  że może Pan 

rozmawiać z wykonawcą ale z mieszkańcami nie. Mieszkańców udziału Pan widzi żebyśmy mogli 

uczestniczyć w tym spotkaniu, jesteśmy żywotnio zainteresowani inwestycją. Pan powiedział,                  

że kategorycznie nie życzy sobie żebyśmy przyszli. Mogliśmy to załatwić u Pana w gabinecie, 

niekoniecznie na tej sesji.  

Pan Dariusz Miernik – Burmistrz Miasta i Gminy : 

Szanowni Państwo, jesteście tutaj i stoicie po stronie wykonawcy i tak samo rozmawialiśmy jak 

przyszliście do mnie kilka tygodni temu, stoicie po stronie wykonawcy i wierzycie w to co 

wykonawca powiedział. Ja nie mam umowy z mieszkańcami, mam umowę taką, że zobowiązałem 

się, że to zrobię ale umowa o roboty budowlane zawarta jest pomiędzy Gminą a wykonawcą i chcę 

rozmawiać z wykonawcą. Widzicie sami Państwo, że nie ma za bardzo tutaj jakiejś możliwości 

ugody, czy żeby mieszkańcy wpływali w jakiś sposób na to czy Gmina zgodzi się na takie czy                       

na inne rozwiązanie, są i przepisy prawa, które nas obowiązują i ja muszę postępować zgodnie                    

z prawem, a nie zgodnie z tym, że ktoś coś na mnie będzie chciał wymusić. Po ostatnim spotkaniu 

jakie miałem z przedstawicielem wykonawcy poprosiłem żeby wystąpił z pismem kolejnym 

i żebyśmy dostali informację bo tak jak wcześniej wspomniałem ja mam jedno pismo tylko od 
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wykonawcy gdzie już na etapie projektowania wie, że wzrosną koszty realizacji inwestycji czyli tej 

fizycznej budowy o ponad 600 tysięcy zł brutto. Przy rozmowie zapewniał mnie przedstawiciel 

wykonawcy że to będzie 150 tysięcy zł brutto ale jej nie mam na to żadnych dokumentów. To jest 

nasza rozmowa w cztery oczy bez żadnych świadków. Jeżeli dostanę jakąś informację taką pisemną 

na ten temat pewnie zajmiemy się tym tematem, przeanalizujemy go. Na pewno dojdzie do 

kolejnego spotkania z wykonawcą ale tak jak powiedziałem Ja czekam aż zobaczę dokumentację 

budowlaną, dostanę od wykonawcy od projektanta zezwolenia na realizację inwestycji drogowej                  

i zobaczę faktycznie na budowie ulicy Choroszewskiego, na tej działce i wtedy dopiero możemy 

rozmawiać o jakiś dodatkowych środkach czy o możliwościach innego finansowania. Jesteśmy cały 

czas w umowie, do 12 grudnia br, ta umowa obowiązuje. Zakładam cały czas, że w tym terminie            

to zadanie da zrealizować i rozliczyć środki w budżecie Gminy. 

Pani Renata Sidor – Z-ca Burmistrza : 

Ja pracowałam przy inwestycjach, prowadziłam inwestycje lata całe byłam naczelnikiem 

budownictwa i przyznam szczerze, że z czymś takim się jeszcze nie spotkałam żeby w ten sposób 

firma próbowała wymusić dodatkowe pieniążki. O jakich dodatkowych pieniążkach mi mówimy,                

o 600 tysięcy zł, o 150 tys, zł a może o milionie, może od dwóch. To jest po prostu 

niedopuszczalne. Firma Państwa rękami próbuje wymusić na Gminie zwiększenie o kilkaset tysięcy 

zł inwestycji. Nie jesteśmy w stanie sprawdzić czy to faktycznie tyle wymaga nakładu, czy                      

nie wymaga nakładu, czy inna firma zrobi to za mniejsze pieniążki. Jak łatwo jest wygrać przetarg 

dając najniższą ofertę, a potem wymuszając kilkukrotny wzrost ceny. Mogłabym wygrać w ten 

sposób każdy przetarg a później wymusić i wmawiając Państwu, że inwestycja w inny sposób nie 

będzie wykonana, że w przeciwnym razie nie będą Państwo mieli drogi, próbować wymusić na nas 

takie decyzje. Gdybyśmy od razu się zgodzili na to co firma mówi, zapłacilibyśmy 600 parę tysięcy 

zł nie wiadomo za co. Pani kierownik wydziału GNI zaproponowała, że inną firmę weźmiemy                  

do kanalizacji ponieważ przeogromne koszty firma sobie wyliczyła na kanalizację. W związku                   

z tym była nasza propozycja, że niech tego po prostu firma nie robi wynajmiemy sobie inną  firmy 

bo wiemy, że zrobimy to dużo taniej. Firma odmówiła, nie chciała z nami w ten sposób rozmawiać. 

Firma mówi, że trzymamy ją za gardło, naprawdę? Firma nie chce oddać dokumentów, rozliczyć 

się i dostać za to pieniążków. Przecież jest pierwszy etap, za który jesteśmy zobowiązani zapłacić. 

Wykonali pracę niech oddadzą dokumenty, my zapłacimy. Jeżeli się okaże, że nie dogadamy się               

z firmą zrobimy kolejny przetarg i wyłonimy kolejną firmę. 

 

Pan JerzyŻmijewski – Przewodniczący Rady Powiatu Skarżyskiego : 

Proszę Państwa dla mnie to już jakieś kuriozalne tutaj zachowania, nie rozumiem? Firma ma 

umowę więc na co czeka? Burmistrz czeka na to żeby firma zrealizowała swoje zadanie. Jeżeli 

zmieniają się zasady gry, zmieniają się warunki pracy, warunki umowy to się siada do stołu i się 

mówi, słuchaj Panie Burmistrzu wynikło to to i to, robi się aneks o czym Pan Burmistrz mówił. 

Czego my oczekujemy, oczekujemy, że do 12 grudnia br. inwestycja zostanie oddana do użytku. 

Natomiast kwestia dogadania środków finansowych, czy to ma kosztować tak jak Pan mówi 150 

tys. zł więcej, czy ile, to Państwo radni zadecydują czy w budżecie dołożą te kwoty. Nie można 
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rozmawiać o wzroście kosztów bez rozpoczęcia robot. Powinien wykonawca wchodzić                                

na realizację inwestycji, bo jest związany umową, nikt nikomu łaski nie robi. powinien wejść                          

na budowę i realizować. Jeżeli są problemy na budowie to siada się do stołu i dyskutuje się, 

rozwiązuje się problem na bieżąco.  

Pan Dariusz Miernik – Burmistrz Miasta i Gminy: 

konkluzja jest taka, że czekamy na rozliczenie pierwszego etapu i czekamy aż wykonawca przystąpi 

do robót na ulicy Choroszewskiego. 

Pani Renata Sidor – Z-ca Burmistrza : 

pozwolę się odnieść do tego czy firma będzie musiała zapłacić kary umowne. To nie zależy ode 

mnie czy od Burmistrza. Państwo dobrze wiedzą, że jesteśmy jednostką sektora finansów 

publicznych. Państwo napiszą pismo, wyjaśnią krok po kroku. Na pewno w umowie jest zapis 

kiedy możemy aneksować umowę, kiedy to jest zwłoka, kiedy to jest opóźnienie. Za opóźnienie    

nie możemy karać ale Państwo w tej chwili najnormalniej w świecie przetrzymują te dokumenty,   

no o czym my mówimy. Kiedy było opóźnienie nie z Państwa winy my jesteśmy w stanie                          

na podstawie pisma ou sprawdzić i Państwa nie karać ponieważ nie była to wasza wina. Odkąd 

dostaliście tą dokumentację nie przekazujecie nam, to jest czysta zwłoka. My mamy też nad sobą 

organy, które nas kontrolują i co my zrobimy,powiemy że dlaczego żeśmy nie naliczyli kar                      

za zwłokę kiedy Państwo świadomie przetrzymują dokumenty. 

Pan Grzegorz Olszewski – przedstawiciel firmy Ebi Investment : 

deklaracja naszej firmy, jesteśmy w stanie naprawdę pismo napisać, oczywiście siąść do rozmów. 

Zależy nam na tym żeby tą inwestycje wykonać ale żeby też firma powiedzmy nie upadła, wyszła                     

z tego obronną ręką. 

Pani Renata Sidor – Z-ca Burmistrza : 

my deklarujemy to co możemy, że jeżeli Państwo udowodnią opóźnienie możemy wtedy Państwa 

nie karać. Natomiast to co jest zwłoką, mimo najszczerszych chęci My po prostu nie możemy, 

ponieważ nad sobą też mamy organy, które nas kontrolują i nas za to ukarają, jest to uszczuplenie 

budżetu i My za to po prostu odpowiemy. 

Pani Ewa Antosik – Przeodnicząca Zarządu Osiedla Nr 5 : 

- w zeszłym miesiącu na sesji zgłaszałam, że pani radna zajęła się koszeniem przez  ZGK rowów     

na Warszawskiej. Pominięto Harcerską i Partyzantów. Na Harcerskiej są samosiejki. Proszę 

oczyścić ten rów bo tam idą rury, tam ciągle jest awaria, drzewa tam w te rury się oplatają; 

- zgłaszałam uprzątnięcie papy, którą sąsiadka naukładała. Myślałam, że to jest zlikwidowane,                

czy ta pani to ma pozwolenie na wysypywanie, bo to jest droga gminna; 

- należę do Klubu Seiora. Od miesiaca zgłszam, że nie nadaje się do użytku kuchenka do gotowania 

znajdujaca sie w budynku Klubu Seniora. Prosze o szybką naprawę urządzenia; 

- interweniowała w sprawie zapadającego sie chodnika przy ul. Warszawskiej po stronie Biedronki              

i chodnika między przystankiem a ul. Młynarską. Prosiła o naprawę.  



13 
 

Pan Cezary Błach – członek Zarządu Powiatu Skarżyskiego : 

-chciałbym w imieniu zarządu Powiatu Skarżyskiego i władz Powiatu podziękować bardzo 

serdecznie mieszkańcom Miasta i Gminy Suchedniów, różnego rodzaju grupą zorganizowanym,    

nie zorganizowanym na odpowiedź na zbiórkę dla powodzian, którą organizowaliśmy w Starostwie 

Powiatowym w Skarżysku-Kamiennej. Oprócz tego, że mieszkańcy tutaj samodzielnie, samoistnie 

tą pomoc realizowali również Starostwo Powiatowe otrzymało bardzo wiele darów ze strony 

organizacji jak i samych mieszkańców, którzy się organizowali. Powiem szczerze, że Suchedniów 

wypadł bardzo pozytywnie jeżeli chodzi o takie zaangażowanie się w tą pomoc dla ludzi którzy jej 

dzisiaj potrzebują; 

- jeżeli Państwo będą mieli ochotę jutro o godzinie 11:00 startuje marszu różowej wstążeczki. Jest 

to taka coroczna inicjatywa związana z profilaktyką raka piersi,  a w dniu 18 października br. 

Powiat Skarżyski planuje zorganizowanie Powiatowego Dnia Seniora tradycyjnie w Zespole Szkół 

Transportowo-Mechatronicznych na które również Państwa serdecznie zapraszam. 

7. Zgłoszenie wniosków i zapytań. 

Pani Dorota Miernik – radna : 

- mam pytanie do Pana Burmistrza. Na jakim etapie jest naprawa chodników w Ostojowie. 

Wczoraj odbyłam taką wizję lokalną, byłam między innymi na końcu Ostojowa, tam przy 

przysiółku Dulemba i wracałam tym chodnikiem. po ostatnich ulewach stan jest katastrofalny.               

Tam na wysokości gdzie mieszka pan Bugajski to już niedługo trzeba będzie przeskakiwać z płytki 

na płytkę. Nie jest po prostu możliwe nawet przejechanie czy wózkiem inwalidzkim, czy wózkiem 

z dzieckiem, czy przejście starszej osoby. Naprawdę to jest bardzo niebezpieczne. Zbliżamy się 

do sezonu zimowego, jesiennego zimowego. Wszyscy mieszkańcy czekają żeby tej naprawy przed 

tym sezonem dokonać; 

- zauważyłam, że już kolejny raz w Ostojowie są koszone rowy oraz dokładnie oczyszczane, co jest 

tutaj miłym zaskoczeniem. Myślę, że te oczyszczenia powinny być prowadzone w wielu więcej 

miejscach. Na przykład jest taki przepust jak idzie sie w kierunku Suchedniowa za Termatexem 

bliżej już tej drogi na Koszykową. Tam rzeczywiście naprawdę pozatykane są te rowy i jak są 

ulewy to zalewa podwórko, posesję; 

- kolejny temat, niedokończona jest sprawa tej drogi (tego zjazdu) na Dulembie na tym przysiółku. 

Byłam tam, widziałam rzeczywiście woda wyżłobiła sobie rowek spływu, woda spływa też                       

na posesję prywatną mieszkanki. Jest to bardzo utrudniony podjazd dla samochodów tam grozi                

po prostu uszkodzeniem podwozia, także tym też należy się zająć jeszcze przed tym okresem 

jesienno-zimowym no bo będzie nieciekawie. Może dojść do jakiś szkód i czy nawet nie mówiąc               

o jakieś uszkodzeniach organizmów mieszkańców. 

- Panie Burmistrzu jeszcze jedna sprawa odnośnie właśnie tych prac porządkowych, koszenia. Mam 

sygnały od sołtys Krzyżki, że owszem są koszone, uporządkowywane rowy biegnące wzdłuż drogi 

od starej siódemki na Krzyżkę, ale ta górna Krzyżka jest całkowicie zaniedbana. Tam ani razu 

podobno nie były koszone te rowy, także bardzo prosimy i tutaj. 

Pan Tomasz Maluszczak – radny  
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Chciałem złożyć interpelację. “Zwracam się w imieniu mieszkańców ul. Niskiej w Suchedniowie 

o podjęcie pilnych działań mających na celu wykonanie remontu, modernizacji lub wykonania 

nowej nawierzchni ul. Niskiej. Uzasadnienie. W dniu 22 lutego br. w Urzędzie Miasta i Gminy 

Suchedniów mieszkanka złożyła pisemną prośbę w sprawie remontu ul. Niskiej. Z treści pisma 

wynika że mieszkańcy tej ulicy w 2017 roku otrzymali zapewnienie od ówczesnych władz 

samorządowych, że ich sprawa będzie zrealizowana. Niestety od 2017 roku nieprzeprowadzono 

odpowiedniego remontu drogi gdyż problem praktycznie po każdych intensywnych opadach 

atmosferycznych powraca. Dodatkowo na pismo z bieżącego roku mieszkańcy nie otrzymali 

odpowiedzi. Mieszkańcy tej ulicy od lat oczekują poprawy jednakże można odnieść wrażenie że są 

zostawienie sami sobie. Jako mieszkańcy Suchedniowa, którzy płacą podatki mają prawa domagać 

się zainteresowania ich problemem chociażby w zakresie udzielenia odpowiedzi na zgłoszony 

problem. Fakt, że ulica Niska jest niżej położona w stosunku do ulicy Bugaj, z którą się łączy nie 

może być traktowany jako wytłumaczenie problemu mieszkańców. Należy podjąć działania, które               

w efekcie poprawią jakość życia i funkcjonowania mieszkańców ulicy Niskiej i wnioski zaplanować 

w budżecie Gminy na 2025 wykonanie remontu drogi jeżeli koszty inwestycji okazałyby się znaczne 

zaplanować realizację na 2 lata”. W załączeniu kopia pisma mieszkanki z 22 lutego br. 

 

Pani Anna Dulemba – radna : 

mam tutaj dwa zapytania do Pana Burmistrza, trzeci będzie wniosek. 

- Pierwsze moje pytanie, czy od ostatniego mojego zapytania podczas sesji coś się ruszyło                         

w pracach odnośnie kopalni Baranów żebyśmy mogli zrobić plan zagospodarowania przestrzennego 

dla tego terenu. Czy tam w ogóle jakiekolwiek w tym terminie pomiędzy sesjami jakieś prace 

zostały wykonane ?  

- drugie pytanie, czy jest taka możliwość albo kiedy to jest możliwe żeby został wykoszony pochył 

zalewu. Od nowości nie był wykoszony ani razu, tam są samosiejki, chwasty. To się wszystko 

rozrasta, nie chcielibyśmy żeby to zostało zniszczone; 

- postanowiłam złożyć wniosek na sesji nie do sekretariatu gdyż bardzo duża ilość mieszkańców 

jest tym tematem zainteresowana. Chodzi o parking przy ulicy Dawidowicza, uwzględnienie                      

w budżecie Gminy na rok 2025 budowy parking samochodowego przy ulicy Dawidowicza                                      

na odcinku od skrzyżowania z ulicą Szarych Szeregów do parku miejskiego. Obecny brak miejsc 

parkingowych w tej okolicy stwarza istotne utrudnienia zarówno dla mieszkańców bloków osób 

odwiedzających tereny rekreacyjne nad zalewem oraz rodziców przywożących dzieci do szkoły. 

Obecna infrastruktura nie zapewnia żadnych miejsc parkingowych w tym rejonie co powoduje 

trudności w bezpiecznym dowożeniu i odbieraniu dzieci ze szkoły. Często kierowcy zmuszeni są 

parkować w miejscach nieprzeznaczonych do tego co może stanowić zagrożenie dla 

bezpieczeństwa pieszych w tym dzieci uczęszczających do szkoły. Budowa parkingu poprawiłaby 

komfort i bezpieczeństwo nie tylko uczniów, również mieszkańców okolicznych osiedli. Ponadto 

zalew stanowi popularne miejsce wypoczynku dla mieszkańców a bliska jego lokalizacja                             

w sąsiedztwie szkoły, bloków powoduje wzmożony ruch samochodowy szczególnie w okresie 

letnim. Nad zbiornikiem wodnym regularnie odbywają się zawody wędkarskie i obecnie wędkarze 

parkują samochody w miejscach niedozwolonych gdyż w okolicy nie ma wyznaczonych żadnych 
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miejsc parkingowych. Proponuję budowę parkingu dla samochodów osobowych przy ulicy 

Dawidowicza na odcinku od ulicy Szarych Szeregów do parku miejskiego z wyznaczonymi 

pojedynczymi stanowiskami parkowania prostopadłego do tej ulicy, który to będzie zajmował około 

5 metrów obecnego pasa zieleni. Wierzę, że uwzględnienie tej inwestycji w budżecie Gminy 

przyczyni się do poprawy jakości życia lokalnej społeczności oraz osób korzystających z uroku 

zalewu. Chciałam zaznaczyć, że w tym momencie  został tam ustawiony znak (nielegalnie znak 

parking) na jakieś zawody wędkarskie. Dobrze wiemy Panie Burmistrzu, że ten znak w tym miejscu 

nie powinien być. Mieszkańcy rozjeżdżają tam pas zieleni i wydaje mi się, że sprawą priorytetową 

powinno być żebyśmy to uregulowali, wyznaczyli miejsca gdzie wszyscy będą zadowoleni                           

i mieszkańcy i wędkarze i rodzice. Dobrze wiemy, że obok szkoła jest duża i bardzo dużo rodziców 

przywozi dzieci. Tam są dzieci małe, które rodzic potrzebuje zaprowadzić do szkoły. Naprawdę 

nie ma gdzie zostawić swojego auta i wydaje mi się, że dla nas wszystkich powinna być w tym 

momencie to sprawa priorytetowa. 

Pan Jacek Uba – radny : 

- chciałbym podziękować Panu Burmistrzowi, pracownikom ZGK za pracę wykonane w naprawie 

drogi Na Zarzeczu bo ona była w stanie opłakanym po tych deszczach i dojazd do posesji od 72 tam 

w stronę zalewu;  

- chciałbym jeszcze prosić o uzupełnienie reszty dróg tych na Kaczce, Graniczna                                     

też kruszywem bo powstały tam doły; 

- przy wyjeździe na rogatce zarośnięty jest rów krzewami i to utrudnia widoczność przy wyjeździe. 

Proszę żeby służby ZGK wycięły te krzaki 

Pan Szymon Lech – radny : 

mam pytanie. Wiem, że Państwo byli na ulicy Stokowiec i widzieliście znowu wymyte pobocza. 

Czy jakieś działania Państwo podjęli w tej sprawie żeby te pobocza jakoś doprowadzić do dobrego 

stanu. W czasie ostatniej ulewy była taka sytuacja, że posesjami od strony lasu płynął potok. Byłem 

w nadleśnictwie, rozmawiałem z Panem Nadleśniczym, próbowałem się skontaktować z inżynierem 

ale mi się nie udało. Będę próbował ponownie bo z tego co wiem to w lesie jest nieczynny rów                  

i ta woda się przelewała i płynęła posesjami przez podwórka mieszkańców. 

 

8. Udzielenie odpowiedzi na wniesione wnioski i zapytania. 

Pani Lidia Frątczak – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że zgodnie                           

z obowiazującym Statutem Gminy zostaną odczytane odpowiedzi na interpelacje złożone na ręcę 

Przewodniczącej Rady Miejskiej.  

Pani Anna Salwa – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej odczytała odpowiedź Burmistrza                           

na interpelację radnej Izabeli Kowalik “dotyczącą naprawy nawierzchni drogi gminnej                                     

z Michniowa do Krzyżki i ujęcia w budzecie Gminy na 2025 r.budowy w/w drogi”. Interpelacja 

została złożona w dniu 29.08.2024r. Odpowiedzi udzielono w dniu 11.09.2024r.  

Pan Dariusz Miernik – Burmistrz Miasta i Gminy : 
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- Szanowni Państwo jeśli chodzi o koszenie rowów faktycznie to koszenie zostało rozpoczęte                          

i w zasadzie ono trwa cały rok. Zimy nie nie ma także te akurat prace trwają nie wiem 10 miesięcy. 

Zarówno rowy w miejscowości Ostojów jak przy innych drogach gminnych one są regularnie 

koszone. Oczywiście wrócimy tutaj zarówno na ulicę Warszawską jak i na ulicę Harcerską                              

i Partyzantów. Faktycznie w tej chwili te prace trwały wzdłuż drogi w miejscowości Ostojów. 

Byłem też dzisiaj na Krzyżce, tam na pewno też z tym koszeniem dojdziemy; 

- jeżeli chodzi o tą drogę zanieczyszczoną do stacji, do przepompowni ścieków przy ulicy                             

w sąsiedztwie ulicy Partyzantów zostało przygotowane i wysłane pismo do tych sąsiadów którzy 

zanieczyścili tą drogę. Zostali zobowiązani do jej do posprzątania i mam nadzieję, że w terminie 

jaki tam został wskazany wywiążą się z tego warunku jaki został nałożony pismem; 

- sprawę kuchenki. Tam niestety trzeba będzie nowe zasilanie wybudować, zasilanie dwufazowe               

do tej kuchenki żeby ona tak funkcjonowała jak byśmy sobie tego życzyli. Na pewno jakieś nakłady 

finansowe będą potrzebne później, czyli wybudowanie nowego zasilania tej kuchenki. Później 

przegląd tej instalacji i pomiary instalacji elektryczne, nie wiem czy uda nam się to w tym roku 

zrobić ale na pewno będziemy się starali żeby świetlica funkcjonowała tak jak Państwo sobie tego 

życzycie. W tych pomieszczeniach ze względu bezpieczeństwa nie można zainstalować kuchenki 

gazowej; 

- naprawa chodników. Rozpoczęliśmy już naprawę chodników i tutaj przy ulicy Kieleckiej ta 

naprawa została rozpoczęta. Myślę, że dalej ją będziemy kontynuować w ramach posiadanych 

możliwości i możliwości naszych pracowników. Na ulicy Kieleckiej w dwóch miejscach chodniki 

zostały przebudowane, drożność poprawiona. Myślę że wrócimy tutaj do ulicy Warszawskiej                   

i te miejsca, które mamy wskazane przez Panią radną z ulicy Warszawskiej i później ewentualnie 

też w Ostojowie jeszcze w tym roku spróbujemy naprawić. Na pewno wszystkiego od razu się                 

nie da naprawić bo w Ostojwie dużo jest tych miejsc, ale postaram się żeby rozpocząć w tym roku                  

te naprawy; 

- droga w przysiółku Dulemba. Znany mi jest temat i też postaramy się żeby tą przejezdność tam 

poprawić. Uzupełnić połączenie tych dwóch nawierzchni czyli tego odcinka drogi zabrukowanej 

kostką z tą drogą z tłucznia. Poprawimy połączenie tych dwóch nawierzchni żeby ta przejezdność 

była lepsza i bezpieczniejsza; 

- na ulicy Niskiej też tak się składa, że dzisiaj przejechałem tą ulicą. Pewnych remontów 

próbowaliśmy tam po ostatnich opadach deszczu dokonać, doraźnie. Dostęp do tych posesji,               

które bezpośrednio przylegają do ulicy jest w tej chwili możliwy. Generalnie jednak ta część 

Suchedniowa wymaga rozpoczęcia inwestycji od opracowania jakiejś koncepcji, bądź projektu 

rozwiązującego problem komunikacji na tym osiedlu. Widzę, że mieszkańcy tam próbują sami                   

w jakiś sposób organizować sobie drogi, takie po prywatnych terenach, które włączone są do ulicy 

Gajzlera, są pewne rozwiązania. Myślę, że tutaj musimy się pochylić nad tematem i kompleksowo 

jakoś rozwiązać. Może tam otworzyć kolejne tereny przeznaczone pod budownictwo, chociaż teren 

jest tam podmokły, przynajmniej tak to wygląda po roślinności. Myślę że w kolejnych latach, może 

w roku przyszłym spróbujemy w jakiś sposób się pochylić nad tym problemem; 

- koszenie obrzeży zalewu. Jak już wcześniej mówiłem te płaskie tereny one są dosyć często 

koszone. Skarpę nad zalewem w poprzednich latach próbowaliśmy kosić. Jeżeli chodzi o jakieś 
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koszenie ciągnikiem to jest niebezpieczne miejsce. Możliwe jest tylko wykoszenie ręczne. Mamy 

tylko czterech ludzi do dyspozycji a tych potrzeb jest naprawdę dużo. Na pewno uwzględnimy 

uwzględnimy ten teren w harmonogramie prac. Mam nadzieję, że jeszcze w tym roku uda się  

przynajmniej jakieś takie dojścia do Zalewu wykosić; 

- naprawa dróg w Mostkach. Po okresach opadów zaczęliśmy naprawiać te drogi, rów przy rogatce. 

Nie wiem czy on jest jeszcze w drodze gminnej czy w drodze powiatowej ale to włączenie                         

na pewno tam udrożnimy i wyczyścimy żeby te wody mogły odpływać; 

- jeżeli chodzi o ulicę Stokowiec problem jest zgłoszony do wykonawcy żeby w ramach robót 

gwarancyjnych te pobocza zostały uzupełnione. Sami próbowaliśmy tam swoimi pracownikami 

zaraz po opadach deszczu posprzątać drogę i umożliwić spływ wody do rowu ale generalnie 

uzupełnienie tych poboczy zostawiliśmy w ramach gwarancji żeby wykonał to wykonawca robot. 

Jeżeli  chodzi o rów graniczny tutaj z lasami państwowymi, jeżeli będzie taka potrzeba to włączę 

się do tych rozmów; 

- wracam te do planu miejscowego Kopalnia Baranów i miejscowego planu parku przywodnego. 

Tematy trochę zrobiły się problematyczne, zarówno temat związany z opracowaniem planu 

miejscowego kopalni jak i parku przywodnego, czyli tego terenu położonego od ulicy Dawidowicza 

wzdłuż zalewu do ulicy Sportowej. Teren tego parku przywodnego był trzykrotnie już 

opracowywany i było między innymi uzgodnienie z Regionalnym Dyrektorem Ochrony 

Środowiska. Trzy razy to uzgodnienie było negatywne. Teraz po raz kolejny jest negatywne z tego 

względu, że mamy narzucone od Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska, że na tym terenie 

nie możemy lokalizować ciągów pieszo-rowerowych o nawierzchni utwardzonej ani lokalizować 

żadnych urządzeń małej architektury, czyli ławek, jakiś altan. Nie chcemy się z tym zgodzić z tego 

względu, że mieliśmy koncepcję iż ten teren będzie przedłużeniem parku miejskiego. Chcieliśmy  

wybudować ścieżkę dla mieszkańców gdzie będą mogli spacerować wokół zbiornika zalewu. 

Mamy teraz problem, po raz kolejny ten plan jest opracowywany. Mamy zawartą umowę z 

wykonawcą, też tam są znaczne opóźnienia. Jesteśmy na etapie rozmów, jest problem z dogadaniem 

się z wykonawcą. Na pewno szybko ten plan nie powstanie z tego co widzę i nie wyłożymy go                   

do publicznego wglądu. Jeżeli Państwo pamiętacie było już tutaj spotkanie z mieszkańcami                         

i mieszkańcy też pewne uwagi wnosili do tego opracowania. Obiecywałem wtedy, że będzie 

kolejne spotkanie z mieszkańcami i kolejne konsultacje przeprowadzimy jeżeli  już projekt tego 

planu będzie taki do zaprezentowania mieszkańcom. Na obecną chwilę dopóki udogodnienia nie 

zostaną poczynione to nie będziemy tych rozwiązań Państwu pokazywać. Plan musi mieć opinię, 

uzgodnienia i wszystko powinno być pozytywne. Podobnie rzecz się ma jeżeli chodzi o kopalnie.  

Tam z kolei projektant jest już niezgodnie z terminem. Umowa przewidywała konkretne terminy 

opracowania planu. Nałożone zostały kary także też trudno mi powiedzieć w jakim terminie                   

i czy do końca roku uda się ten plan opracować. Myślę, że do końca roku nie uda się tego planu 

przygotować w taki sposób żeby można było go zatwierdzić uchwałą Rady Miejskiej. Nie ma to 

jakiegoś zagrożenia jeśli chodzi o zagospodarowanie tego terenu, bo teren ten dalej 

wykorzystywany jest jako kopalnia i nic innego tam nie można na tą chwilę realizować.                            

W poprzedniej kadencji była podjęta uchwała Rady Miejskiej, zobowiązany został Burmistrz                   
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do sporządzenia takiego planu i zakładaliśmy, że do końca tego roku uda się ten plan opracować. 

Wydaje mi się, że to może być trudne żeby się wywiązać z tych zobowiązań. 

 

9. Informacja Burmistrza MiG z działalności pomiędzy sesjami Rady Miejskiej. 

Informację z działalności międzysesyjnej Burmistrz oraz Urzędu Miasta i Gminy Suchedniów 

za okres od 29 sierpnia 2024 r. do 26 września 2024 r. przedstawił Pan Dariusz Miernik – 

Burmistrz. (Informacja w załączeniu do protokołu) 

 

10. Informacja o przygotowaniu placówek oświatowych na terenie Gminy Suchedniów                          

do roku szkolnego 2024/2025. 

10.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Informację przedstawiła Pani Beata Kaszuba – Inspektor ds. Edukacji. (Informacja w załączeniu 

do protokołu)  

10.b. dyskusja. 

Dyskusji nie odnotowano. 

11. Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Suchedniów 

na lata 2024-2038. 

11.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Dorota Dyka – Skarbnik Gminy. (projekt uchwały                                    

w załączeniu do protokołu) 

11.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Waldemar Krogulec – 

Przewodniczący Komisji.  

11.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 

11.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Suchedniów na lata 2024-2038. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Suchedniów na lata 2024-2038. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 
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data 26 września 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Gałczyński Marek nieobecny 

4 Garbala Ewa ZA 

5 Kornecka Marta ZA 

6 Kowalik Izabela ZA 

7 Krogulec Waldemar ZA 

8 Lech Szymon ZA 

9 Maluszczak Tomasz ZA 

10 Miernik Dorota ZA 

11 Pająk Arkadiusz ZA 

12 Pałac Marcin ZA 

13 Salwa Anna ZA 

14 Uba Jacek ZA 

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka nieobecna 
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Uchwała Nr 34/VI/2024 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Suchedniów na lata 2024-2038 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

12. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na 2024 rok. 

12.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Dorota Dyka – Skarbnik Gminy. (projekt uchwały                                    

w załączeniu do protokołu) 

12.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Waldemar Krogulec – 

Przewodniczący Komisji.  

12.c. dyskusja, 

Pani Ewelina Zielonka – Dyrektor SSP Nr 1 : 

chciałam bardzo podziękować Panu Burmistrzowi i całej Radzie za przeznaczenie środków                                                

na konserwację naszego boiska. Dzisiaj ta konserwacja sie zaczęła, już została zakończona. Powiem 

Państwu, że było to konieczne działanie. Musieliśmy troszeczkę przyspieszyć te działania dlatego, 

że zbliżają się deszcze, zbliżają się takie trudne dni i nie dałoby się tego zrobić, a już boisko zalało 

o to. Gdyby nie udało się tego zrobić myślę, że był musielibyśmy tych środków poświęcić dużo 

więcej. Pan, który się tym zajmował, który boisko konserwował stwierdził, że to był ostatni 

moment. Jak sami państwo wiecie z boiska przy szkole nr 1 korzysta bardzo wiele dzieciaków                        

i osób dorosłych również dlatego to było konieczne działalnie. Wygląda pięknie, prezentuje się 

wspaniale, dzieciaki mogą wchodzić, jest bezpiecznie. Dziękujemy Państwu bardzo za podjęcie 

takiej decyzji. Zapraszamy wszystkich żebyście zobaczyli jak teraz boisko wygląda. 

12.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na 2024 rok. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów 
na 2024 rok. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 26 września 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 
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status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Gałczyński Marek nieobecny 

4 Garbala Ewa ZA 

5 Kornecka Marta ZA 

6 Kowalik Izabela ZA 

7 Krogulec Waldemar ZA 

8 Lech Szymon ZA 

9 Maluszczak Tomasz ZA 

10 Miernik Dorota ZA 

11 Pająk Arkadiusz ZA 

12 Pałac Marcin ZA 

13 Salwa Anna ZA 

14 Uba Jacek ZA 

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka nieobecna 

 

Uchwała Nr 35/VI/2024 w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na 2024 rok stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

13. Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr 402/LXII/2023 Rady Miejskiej                                    

w Suchedniowie z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie przyjęcia Ramowego Planu 

Finansowania Zadań Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Suchedniów na rok 2024 

zmieniona Uchwałą nr 9/II/2024 Rady Miejskiej w Suchedniowie z dnia 16 maja 2024 r.                       
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w sprawie zmiany Uchwały nr 402/LXII/2023 Rady Miejskiej w Suchedniowie z dnia                             

15 grudnia 2023 r. w sprawie przyjęcia Ramowego Planu Finansowania Zadań Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii w Gminie Suchedniów na rok 2024. 

13.a. prezentacja tematu przez Przewodniczącą Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych, 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Jolanta Łutczyk – Przewodnicząca Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. (projekt uchwały w załączeniu do protokołu) 

13.b. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki, 

W związku z nieobecnością Przewodniczącego i Zastępcy Przewodniczącego Komisji na sali obrad   

pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały odczytała Pani Anna Salwa -

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej. 

13.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano.  

13.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany Uchwały nr 402/LXII/2023 Rady Miejskiej                     

w Suchedniowie z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie przyjęcia Ramowego Planu Finansowania 

Zadań Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Suchedniów na rok 2024 zmieniona Uchwałą                               

nr 9/II/2024 Rady Miejskiej w Suchedniowie z dnia 16 maja 2024 r. w sprawie zmiany Uchwały 

nr 402/LXII/2023 Rady Miejskiej w Suchedniowie z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie przyjęcia 

Ramowego Planu Finansowania Zadań Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Suchedniów na rok 

2024. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany Uchwały nr 402/LXII/2023 
Rady Miejskiej w Suchedniowie z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie 
przyjęcia Ramowego Planu Finansowania Zadań Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Suchedniów na rok 2024 
zmieniona Uchwałą nr 9/II/2024 Rady Miejskiej w Suchedniowie z dnia 16 
maja 2024 r. w sprawie zmiany Uchwały nr 402/LXII/2023 Rady Miejskiej 
w Suchedniowie z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie przyjęcia Ramowego 
Planu Finansowania Zadań Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii w Gminie Suchedniów na rok 2024. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 
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data 26 września 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Gałczyński Marek nieobecny 

4 Garbala Ewa ZA 

5 Kornecka Marta ZA 

6 Kowalik Izabela ZA 

7 Krogulec Waldemar ZA 

8 Lech Szymon ZA 

9 Maluszczak Tomasz ZA 

10 Miernik Dorota ZA 

11 Pająk Arkadiusz ZA 

12 Pałac Marcin ZA 

13 Salwa Anna ZA 

14 Uba Jacek ZA 

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka nieobecna 
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Uchwała Nr 36/VI/2024 w sprawie zmiany Uchwały nr 402/LXII/2023 Rady Miejskiej                     

w Suchedniowie z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie przyjęcia Ramowego Planu 

Finansowania Zadań Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Suchedniów na rok 2024 

zmieniona Uchwałą nr 9/II/2024 Rady Miejskiej w Suchedniowie z dnia 16 maja 2024 r.                    

w sprawie zmiany Uchwały nr 402/LXII/2023 Rady Miejskiej w Suchedniowie z dnia                         

15 grudnia 2023 r. w sprawie przyjęcia Ramowego Planu Finansowania Zadań Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii w Gminie Suchedniów na rok 2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

14. Sprawy różne. 

Pani Anna Dulemba – radna : 

Panie Burmistrzu, chciałabym zapytać odnośnie mojego poprzedniego zapytania i udzielonej mi 

odpowiedzi. Słyszałam, że została nałożona kara na rozumiem projektanta, który nie wywiązał się         

z terminu. Czy my możemy znać kwotę jaką Urząd tutaj nałożył tą karę. 

Pani Dorota Dyka – Skarbnik Gminy : 

kara jest dwuetapowa ponieważ karą objęte były dwa zadania, które nie zostały wykonane                           

w ramach jednej umowy. Jedna kwota to jest 9 800 zł, a druga mniej 7 600 zł. Zostały już 

wystawione noty obciążające Pana urbanistę, Pan urbanista przygotowywał te zmiany i zobaczymy 

w jaki sposób odniesie się do tego wezwania. 

 

Pan Tomasz Maluszczak – radny : 

Panie Burmistrzu ja mam takie pytanie. W zeszłym miesiącu na komisji myśmy dyskutowali a dziś 

chciałbym się upewnić czy w parku miejskim gdzie stoi Food Truck, czy jest podpisana umowa                    

a jeżeli nie to dlaczego jeszcze stoi ? 

Pan Dariusz Miernik – Burmistrz : 

ja to sprawdzałem, jest podpisana umowa na dzierżawę terenu pod tym Food Truckiem. Ta umowa 

cały czas obowiązuje i jest należność regulowana przez tą osobę, która jest stroną tej umowy.                 

To jest umowa do trzech lat tylko nie pamiętam kiedy była zawarta. Chyba była zawarta w tym 

roku.  

Pani Izabela Kowalik – radna:  

- Ja odnośnie odpowiedzi Pana Burmistrza na to moje zapytanie o drogę. Pan Burmistrz mówił,                   

że możliwe jest teraz bieżący naprawienie tej drogi. Myśmy rozmawiali nie tak dawno na temat 

tego jak wygląda ta droga. Czy jest jakaś szansa żeby jeszcze teraz w tym roku to wykonać. Ja już 

swoje zdanie w tej sprawie wyraziłam, jestem przeciwna żeby łatać tą drogę, a z drugiej strony 

jeżeli nie da się tej nawierzchni inaczej to trzeba przynajmniej troche poprawić zeby dało sie 

tamtędy przjechać;  
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- drugie moje pytanie. Pan Burmistrz wydał takie zarządzenie z 12 września 2024 r. w sprawie 

powołania składu osobowego komisji gminnej do spraw szacowania skutków klęs żywiołowych                   

w infrastrukturze komunalnej na terenie gminy Suchedniów. Czy ja mogę zapytać o skład osobowy 

tej komisji i zapytać konkretnie czym ta komisja się zajmuje. Czy można się na przykład zwrócić 

do nich żeby oszacowali straty. 

Pan Dariusz Miernik – Burmistrz : 

- zaraz po komisji gdzie rozmawialiśmy o tej drodze łączącej Michniów z ulicą Koszykową Ja 

przejechałem tą drogą. Faktycznie są miejsca gdzie jest ona bardzo rozmyta i mam nadzieję,                     

że tak doraźnie ją poprawimy  bo nie stać nas w tym roku żeby coś innego zrobić. Są miejsca, które 

należy uzupełnić jakimś grubym materiałem kamiennym i tylko w ten sposób będziemy się starali 

tą drogę naprawić; 

- jeśli chodzi o komisję powołaną zarządzeniem to jest komisja do szacowania skutków klęsk 

żywiołowych w infrastrukturze komunalnej czyli po takich ponadnormatywnych opadach. 

Wystąpiliśmy do Wojewody Świętokrzyskiego z wnioskiem o środki finansowe na naprawę tych 

uszkodzeń powstałych w wyniku tego nawalnego deszczu. Zobaczymy co dalej będzie czy 

wojewoda przeznaczy jakieś środki finansowe, trudno powiedzieć ale takie możliwości są                           

i skorzystaliśmy z nich.  Gmina powołuje komisję dotyczącą dróg gminnych.  Taka komisja składa 

się z pracowników urzędu miasta. 

15. Zamknięcie obrad. 

Po wyczerpaniu treści porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej zamknęła obrady                                      

VI  w kadencji sesji Rady Miejskiej w Suchedniowie. 

 

      Protokołował                                     Sekretarz obrad                                    Przewodnicząca 

                                                                                                                               Rady Miejskiej 

 

Mariusz Ślusarczyk                                Izabela Kowalik                                      Lidia Frątczak 

 

Zapis transmisji powyższej sesji Rady Miejskiej znajduje się pod linkami: 

https://portal.posiedzenia.pl/suchedniów  

https://www.suchedniow.bip.doc.pl  

https://www.suchedniow.pl 

 

 

Wydrukowano z systemu do obsługi posiedzeń stacjonarnych i zdalnych posiedzenia.pl 


